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行政院農業委員會令  
中華民國 101 年 4 月 11 日 

農授漁字第 1011330432 號 

訂定「申請大目鮪及劍旗魚漁業證明書作業規定」，並自即日生效。 
附「申請大目鮪及劍旗魚漁業證明書作業規定」 

主任委員 陳保基 
本案授權漁業署決行 

申請大目鮪及劍旗魚漁業證明書作業規定 

一、 為資源管理及因應國際漁業組織實施大目鮪、劍旗魚貿易認證制度，爰依據漁業法第四十四

條第九款訂定本作業規定。 
二、 漁業證明書種類如下： 

(一) 冷凍大目鮪漁業證明書（附件一 A）。 
(二) 生鮮大目鮪漁業證明書（附件一 B）。 
(三) 冷凍劍旗魚漁業證明書（附件一 C）。 
(四) 生鮮劍旗魚漁業證明書（附件一 C）。 

三、 漁業證明書由本會漁業署核發。 
四、 由圍網漁船捕獲之大目鮪或劍旗魚，限漁獲物處理型態為全魚（RD）者，始得申請漁業證明

書。 
五、 大目鮪由總噸位未滿一百延繩釣漁船捕獲，且於國外基地卸售，在當地加工製成冷凍魚片，

以輸銷第三國需證明漁獲物來源國者，始得申請生鮮大目鮪漁業證明書。 
六、 申請核發各類漁業證明書，除應符合前二點規定外，其漁獲物並應符合下列規定：  

(一) 冷凍大目鮪漁業證明書、冷凍劍旗魚漁業證明書、國外卸下之生鮮劍旗魚業證明書：其捕

獲漁船須領有漁業執照且為延繩釣或圍網漁船，並經登記許可赴三大洋從事捕撈鮪類及類

鮪類。 
(二) 國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書：以定置網捕獲者，須領有定置漁業權執照；其以

漁船捕獲者，漁船須領有漁業執照，如屬延繩釣或圍網漁船，並應經登記許可赴太平洋從

事捕撈鮪類及類鮪類。 
(三) 生鮮大目鮪漁業證明書：其捕獲漁船須領有漁業執照，並經登記許可赴三大洋從事捕撈鮪

類及類鮪類。 
七、 漁業證明書申請人，以漁業人為限。但申請國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書者，得由

漁業人所委託政府核准之國內出進口廠商申請。 
八、 申請冷凍大目鮪、冷凍劍旗魚、國外卸下生鮮劍旗魚之漁業證明書時，應檢附下列文件： 

(一) 圍網作業漁船： 
１ 申請書（如附件二 A（大目鮪）、B（劍旗魚））乙份。 
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２ 資料完整打印之漁業證明書乙份。 
３ 圍網公會確認之該批漁獲物之證明資料。 
４ 出進口廠商或代理商與漁船漁業人之交易證明資料乙份（如有適用）。 

(二) 總噸位二十以上延繩釣漁船： 
１ 申請書（如附件二 A（大目鮪）、B（劍旗魚））乙份。 
２ 資料完整打印之漁業證明書乙份。 
３ 漁船捕獲該批漁獲物之作業期間之船位證明資料（如漁船監控系統 VMS 資料或漁業通

訊電台或全球定位系統（GPS）或足以證明在該洋區作業之船位資料）乙份。但已裝設

漁船監控系統 VMS，且船位能自動回報至財團法人中華民國對外漁業合作發展協會（以

下簡稱對外漁協）者，免附。 
４ 運搬船或商輪或空運轉載漁獲物證明文件影本乙份，或申辦自行運往日本銷售之裝載證

明文件。 
５ 出進口廠商或代理商與漁船漁業人之交易證明資料乙份（如有適用）。 
６ 申請冷凍大目鮪或冷凍劍旗魚漁業證明書者，另應檢附鮪魚公會出具之漁船繳交轉載確

認書所載冷凍鮪類及類鮪類漁獲數量減船代償金證明文件。 
九、申請生鮮大目鮪漁業證明書時，應檢附下列文件： 

(一) 申請書（如附件二 C（大目鮪））乙份。 
(二) 資料完整打印之漁業證明書乙份。 
(三) 漁船進港前向國外基地當地海關申請之貨物清單影本，並應經國外基地當地國之我駐外館

（處）驗證。 
(四) 本航次作業情形紀錄表影本。 
(五) 生鮮大目鮪銷售予當地加工廠供做加工冷凍出口之交易清單影本。 
(六) 漁船捕獲該批漁獲物作業期間之漁船監控系統（VMS）船位紀錄資料。但已取得國外基地

作業證明書者，免附。 
十、申請國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書時，應檢附下列文件： 

(一) 漁船捕獲者： 
１ 國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書申請書乙份（附件二 D）。 
２ 魚市場交易資料影本。但依農產品市場交易法第二十一條第四項經直轄市、縣（市）主

管機關專案指定或核准漁民直接供應出口或加工者，應檢附主管機關出具之證明文件。 
３ 漁船進出港資料影本。 
４ 漁業通訊電台通聯記錄（附件三）或漁船監控系統（VMS）之回報船位紀錄（附件四）

或漁船漁業人報告書（附件五）。 
(二) 定置漁業捕獲者： 

１ 國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書申請書乙份（附件二 D）。 
２ 捕獲漁獲物之定置漁業權執照影本。 
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３ 區漁會所登錄定置網類捕獲該批漁獲物之「定置網類捕獲漁獲物紀錄表」影本（附件

六）或魚市場交易資料影本。 
十一、 核發國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書，採漁船單一航次為核發標準，不同航次需分

別申請，且漁業證明書限使用一次。如申請核發漁業證明數量低於魚市場交易量，則餘額

得於期限內繼續申請核發漁業證明書，其申請範例詳附件七。 
十二、有下列情形之一者，不予核發漁業證明書： 

(一) 違反漁業法第九條限制條件經營未經許可漁業種類或違反各級主管機關依第三十七條、

第四十四條或第五十四條訂定漁區、漁區、總漁獲量限制規定。 
(二) 總噸位一百以上延繩釣、圍網漁船或赴大西洋作業總噸位未滿一百漁船，未依「一百噸

以上漁船赴三大洋從事捕撈鮪類及類鮪類作業應行遵守及注意事項」相關規定填寫及傳

送漁獲速報表。 
(三) 總噸位未滿一百延繩釣漁船（不含赴大西洋作業者），未依「未滿一百噸漁船赴太平洋

印度洋從事捕撈鮪類及類鮪類作業應行遵守及注意事項」相關規定填寫及傳送漁獲速報

表。 
(四) 漁獲物未依第十六點規定完成核銷。  

十三、 總噸位二十以上延繩釣漁船及圍網漁船於進港或漁獲物轉載後三十日內，船長應將作業情

形紀錄表送交漁船漁業人。漁船船籍港屬高雄市者，漁船漁業人應於收到後送本會漁業署

備查；漁船船籍港非屬高雄市者，漁業人應將前述資料送交直轄市、縣（市）政府，直轄

市、縣（市）政府應於每月十日前彙整送本會漁業署備查。另有關漁船漁業人繳送作業情

形紀錄表時間不得逾進港或漁獲物轉載後六十日內。漁業人未依前述規定期限繳交作業形

紀錄表者，於完成補繳前，暫停核發該船當航次及下一航次漁業證明書。 
十四、 漁業證明書有效期限為六個月。但生鮮大目鮪漁業證明書有效期限為二個月。其應載明格

式內容及需填列之各欄資料，詳如附件八 A（大目鮪）、附件八 B（劍旗魚）填寫說明。 
十五、 附加申請輸美劍旗魚合格證明書者，核發輸美劍旗魚合格證明書一聯（附件九）及供申請

人通關使用之劍旗魚漁業證明書一聯。 
十六、辦理漁業證明書核銷程序如下： 

(一) 申請冷凍大目鮪、冷凍劍旗魚、生鮮劍旗魚漁業證明書者，其漁獲物完成輸銷通關後二

個月內，申請人需將漁獲物輸入國核發之通關資料（由國內出口者為海關出口報單副

本）及漁獲物銷售資料影本，送原核發之機關辦理核銷（參考格式如附件十 A、B（國

內港口卸下之生鮮劍旗魚）。 
(二) 申請生鮮大目鮪漁業證明書者，其漁獲物在國外基地當地完成出口後二個月內，申請人

需將當地國核發之再出口漁業證明書影本及加工廠依所購原料製成之成品單影本，送當

地我駐外館（處）驗證後，送本會漁業署辦理核銷（參考格式如附件十 C）。 
十七、 申請核發漁業證明書所檢附之文件有不實情形者，原核發之漁業證明書應予撤銷，並依漁

業法第六十五條第五款規定處罰。 
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附件一 A 

正面（冷凍大目鮪漁業證明書） 

 DOCUMENT 
  NUMBER             BIGEYE TUNA STATISTICAL DOCUMENT 

 EXPORT SECTION: 
1. FLAG COUNTRY/ENTITY/FISHING ENTITY  

 2. DESCRIPTION OF VESSEL (if applicable) 
      Vessel Name        Registration Number      LOA (m)          □ ICCAT Record No. (If applicable)
          □ IOTC Record No. (If applicable)
 
 3. TRAPS (if applicable) 
 4. POINT OF EXPORT (City, State/Province, Country/Entity/Fishing Entity) 
 
 5. AREA OF CATCH(Check one of the following) 
  (a)□ Atlantic   (b)□ EPO   (c)□ the rest of Pacific   (d)□ Indian 
 
 6. DESCRIPTION OF FISH                                                                             
   Product Type（*1）          Time of Harvest Gear Code（*2） Net Weight 
     F/FR      RD/GG/DR/FL/OT      (mm/yy) (kg) 
     
     
     
     
     
     
 *1 F＝Fresh, FR＝Frozen, RD＝Round, GG＝Gilled and Gutted, DR＝Dressed, FL＝Fillet, 
  OT＝Other, describe the type of product,          . 
 *2 When the Gear Code is OT, describe the type of gear,           .   
 7. EXPORTER CERTIFICATION 
 I certify that the above information is complete, true and correct to the best of my knowledge and belief. 
 Name     Company name   Address        Signature       Date          License Number (if applicable) 
                                         
 8. GOVERNMENT VALIDATION 
 I validate that the information listed above is complete, true and correct to the best of my knowledge and belief. 
 

Total weight of the shipment             kg
Name & Title               Signature             Date                Government Seal 
 
                                            
 IMPORT SECTION: 
 IMPORTER CERTIFICATION  I certify that the above information is complete, true and correct to the best of my knowledge 
 and belief. 
  Importer Certification  (intermediate Country/Entity/Fishing Entity) 
  Name       Address       Signature       Date       License  # (if applicable) 
 
  Importer Certification  (intermediate Country/Entity/Fishing Entity)) 
  Name       Address       Signature       Date       License  # (if applicable) 
 
   Final Point of import 
 city      State/ Province      Country/Entity/Fishing Entity        
NOTE:1. If a language other than English is used in completing this form. Please add the English translation on this document. 
      2. This document will cease to effect in 6 months starting from the date of government validation. 
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附件一 A 背面（冷凍大目鮪漁業證明書） 
INSTRUCTIONS 

DOCUMENT NUMBER: Block for the issuing Country/Entity/Fishing Entity to designate a country/Entity/Fishing Entity coded Document 
Number. 
 
(1) FLAG COUNTRY/ENTITIES/FISHING ENTITIES: Fill in the name of the country/entity/fishing entity of the vessel that harvested the bigeye 

tuna in the shipment and issued this Document. According to the ICCAT Recommendation or IOTC Recommendation or IATTC Resolution , 
only the flag state of the vessel that harvested the bigeye tuna in the shipment, or if the vessel is operating under a charter arrangement, a 
government official or other authorized individual or institution of the exporting state can issue this Document. 

 
(2) DESCRIPTION OF VESSEL (IF APPLICABLE): Fill in the name, registration number, length overall (LOA) and ICCAT or IOTC record 

number of the vessel that harvested the bigeye tuna in the shipment.  
 
(3) TRAPS (if applicable): Fill in the name of the trap that harvested the bigeye tuna in the shipment. 
 
(4) POINT OF EXPORT: Identify the City, State or Province, and Country/Entity/Fishing Entity from which the bigeye tuna was exported. 
 
(5) AREA OF CATCH: Check the area of catch. 
 
(6) DESCRIPTION OF FISH: The exporter must provide, to the highest degree of accuracy, the following information. (NOTE: One row should 

describe one product type.) (1) Product Type: Identify the type of product being shipped as either FRESH or FROZEN, and in ROUND, 
GILLED AND GUTTED, DRESSED, FILLET or OTHER form. For OTHER, describe the type of products in the shipment; (2) Time of 
Harvest: Fill in the time of harvest (in month and year) of the tuna in shipment; (3) Gear Code: Identify the gear type which was used to harvest 
the bigeye tuna using the list below. For OTHER TYPE, describe the type of gear, including farming; (4) Net Weight: Net product weight in 
kilograms. 

(7) EXPORTER CERTIFICATION: The person or company exporting the bigeye tuna shipment must provide his/her name, company name, 
address, signature, date the shipment was exported, and dealer license number (if applicable). 

(8) GOVERNMENT VALIDATION: Fill in the name and full title of the official signing the Document. The official must be employed by a 
competent authority of the flag state government of the vessel that harvested the bigeye tuna appearing on the Document or other individual or 
institution authorized by the flag state. When appropriate, this requirement is waived according validation of the document by a government 
official, or if the vessel is operating under a charter arrangement, by a government official or other authorized individual or institution of the 
exporting state. The total weight of the shipment shall also be specified in this block. The substitutional measures described in paragraphs A-D 
of the Resolution by ICCAT Concerning Validation by a Government Official of the Bluefin Tuna Statistical Document[93-2], adopted by the 
Commission in 1993, may be applied to the above requirements for the validation in the Bigeye Tuna Statistical Document Program.   

(9) IMPORTER CERTIFICATION: The person or company that imports bigeye tuna must provide his/her name, address, signature, date the bigeye 
was imported, license number (if applicable), and final point of import. This includes imports into intermediate countries entities or fishing 
entities. For fresh and chilled products, the signature of the importer may be substituted by a person of a customs clearance company when the 
authority for signature is properly accredited to it by the importer. 

GEAR CODE: 
  GEAR CODE GEAR TYPE, 
   BB BAITBOAT 
   GILL  GILLNET 
   HAND  HANDLINE 
   HARP  HARPOON 
   LL LONGLINE 
   MWT  MID-WATER TRAWL 
   PS PURSE SEINE 
   RR  ROD AND REEL 
   SPHL  SPORT HANDLINE 
   SPOR  SPORT FISHERIES UNCLASSIFIED 
   SURF  SURFACE FISHERIES UNCLASSIFIED 
   TL TENDED LINE 
   TRAP  TRAP 
   TROL  TROLL 
   UNCL  UNSPECIFIED METHODS 
   OT  OTHER TYPE 
 
RETURN A COPY OF COMPLETED DOCUMENT TO: (the name of the office of the competent authority of the flag state). 
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附件一 B 

正面（生鮮大目鮪漁業證明書） 

DOCUMENT 
NUMBER             BIGEYE TUNA STATISTICAL DOCUMENT 

EXPORT SECTION: 
1. FLAG COUNTRY/ENTITY/FISHING ENTITY  

 2. DESCRIPTION OF VESSEL (if applicable) 
      Vessel Name        Registration Number   LOA (m) □ ICCAT Record No. (If applicable)
 □ IOTC Record No. (If applicable)
 3. TRAPS (if applicable) 
 4. POINT OF EXPORT (City, State/Province, Country/Entity/Fishing Entity) 
 
 5. AREA OF CATCH(Check one of the following) 
 (a)□ Atlantic   (b)□ EPO   (c)□ the rest of Pacific   (d)□ Indian 
 
 6. DESCRIPTION OF FISH                                                                            

Product Type（*1）          Time of Harvest Gear Code（*2） Net Weight 
F/FR     RD/GG/DR/FL/OT      (mm/yy) (kg) 

   
   
   
   
   
   
 *1 F＝Fresh, FR＝Frozen, RD＝Round, GG＝Gilled and Gutted, DR＝Dressed, FL＝Fillet, 
  OT＝Other, describe the type of product,          . 
 *2 When the Gear Code is OT, describe the type of gear,           .   
 7. EXPORTER CERTIFICATION 
 I certify that the above information is complete, true and correct to the best of my knowledge and belief. 
 Name     Company name   Address        Signature       Date          License Number (if applicable) 
                                        
 8. GOVERNMENT VALIDATION 
I validate that the information listed above is complete, true and correct to the best of my knowledge and belief. 
 

Total weight of the shipment             kg
Name & Title               Signature             Date                Government Seal 
 
                                           
 IMPORT SECTION: 
 IMPORTER CERTIFICATION  I certify that the above information is complete, true and correct to the best of my knowledge 
and belief. 

  Importer Certification  (intermediate Country/Entity/Fishing Entity) 
  Name                Address                Signature                 Date         License  # (if applicable)
 
  Importer Certification  (intermediate Country/Entity/Fishing Entity)) 
  Name                Address                Signature                 Date         License  # (if applicable)
 
   Final Point of import 
 city       State/ Province      Country/Entity/Fishing Entity        

NOTE: 1. If a language other than English is used in completing this form, please add the English translation on this document. 
2. This document will cease to effect in 2 months starting from the date of government validation. 
3. This document is to be issued only to the small size vessel the tonnage of which is less than 100 M/T. 
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附件一 B 背面（生鮮大目鮪漁業證明書） 
INSTRUCTIONS 

 
DOCUMENT NUMBER: Block for the issuing Country/Entity/Fishing Entity to designate a country/Entity/Fishing Entity coded 
Document Number. 
 
(1) FLAG COUNTRY/ENTITIES/FISHING ENTITIES: Fill in the name of the country/entity/fishing entity of the vessel that 

harvested the bigeye tuna in the shipment and issued this Document. According to the ICCAT Recommendation or IOTC 
Recommendation or IATTC Resolution , only the flag state of the vessel that harvested the bigeye tuna in the shipment, or if the 
vessel is operating under a charter arrangement, a government official or other authorized individual or institution of the 
exporting state can issue this Document. 

 
(2) DESCRIPTION OF VESSEL (IF APPLICABLE): Fill in the name, registration number, length overall (LOA) and ICCAT or 

IOTC record number of the vessel that harvested the bigeye tuna in the shipment.  
 
(3) TRAPS (if applicable): Fill in the name of the trap that harvested the bigeye tuna in the shipment. 
 
(4) POINT OF EXPORT: Identify the City, State or Province, and Country/Entity/Fishing Entity from which the bigeye tuna was 

exported. 
 
(5) AREA OF CATCH: Check the area of catch. 
 
(6) DESCRIPTION OF FISH: The exporter must provide, to the highest degree of accuracy, the following information. (NOTE: 

One row should describe one product type) (1) Product Type: Identify the type of product being shipped as either FRESH or 
FROZEN, and in ROUND, GILLED AND GUTTED, DRESSED, FILLET or OTHER form. For OTHER, describe the type of 
products in the shipment; (2) Time of Harvest: Fill in the time of harvest (in month and year) of the tuna in shipment; (3) Gear 
Code: Identify the gear type which was used to harvest the bigeye tuna using the list below. For OTHER TYPE, describe the 
type of gear, including farming; (4) Net Weight: Net product weight in kilograms. 

(7) EXPORTER CERTIFICATION: The person or company exporting the bigeye tuna shipment must provide his/her name, 
company name, address, signature, date the shipment was exported, and dealer license number (if applicable). 

(8) GOVERNMENT VALIDATION: Fill in the name and full title of the official signing the Document. The official must be 
employed by a competent authority of the flag state government of the vessel that harvested the bigeye tuna appearing on the 
Document or other individual or institution authorized by the flag state. When appropriate, this requirement is waived according 
validation of the document by a government official, or if the vessel is operating under a charter arrangement, by a government 
official or other authorized individual or institution of the exporting state. The total weight of the shipment shall also be specified 
in this block. The substitutional measures described in paragraphs A-D of the Resolution by ICCAT Concerning Validation by a 
Government Official of the Bluefin Tuna Statistical Document[93-2], adopted by the Commission in 1993, may be applied to the 
above requirements for the validation in the Bigeye Tuna Statistical Document Program.   

(9) IMPORTER CERTIFICATION: The person or company that imports bigeye tuna must provide his/her name, address, signature, 
date the bigeye was imported, license number (if applicable), and final point of import. This includes imports into intermediate 
countries entities or fishing entities. For fresh and chilled products, the signature of the importer may be substituted by a person 
of a customs clearance company when the authority for signature is properly accredited to it by the importer. 

GEAR CODE: 
  GEAR CODE GEAR TYPE, 
   BB  BAITBOAT 
   GILL  GILLNET 
   HAND  HANDLINE 
   HARP  HARPOON 
   LL  LONGLINE 
   MWT  MID-WATER TRAWL 
   PS  PURSE SEINE 
   RR  ROD AND REEL 
   SPHL  SPORT HANDLINE 
   SPOR  SPORT FISHERIES UNCLASSIFIED 
   SURF  SURFACE FISHERIES UNCLASSIFIED 
   TL  TENDED LINE 
   TRAP  TRAP 
   TROL  TROLL 
   UNCL  UNSPECIFIED METHODS 
   OT  OTHER TYPE 
 
RETURN A COPY OF COMPLETED DOCUMENT TO: (the name of the office of the competent authority of the flag state). 
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附件一 C 

（劍旗魚漁業證明書） 

DOCUMENT NUMBER 
 

ICCAT SWORDFISH STATISTICAL DOCUMENT 

EXPORT SECTION: 
1.FLAG OF COUNTRY/ENTITY/FISHING ENTITY： 
2.DESCRIPTION OF VESSEL (if applicable) 
    Vessel Name          Registration Number       LOA (m)           ICCAT Record No. (If applicable) 
 
3.POINT OF EXPORT 
City, State or Province                      COUNTRY / ENTITY / FISHING ENTITY                     
4.AREA OF CATCH（check one of the following） 

(a) □ North Atlantic   (b) □ South Atlantic   (c) □ Mediterranean   (d) □ Pacific   (e) □ Indian 
 
5.DESCRIPTION OF FISH    

Product Type a Time of Harvest   
F/FR RD/GG/DR/FL/OT (mm/yy) Gear Code b Net Weight(kg) 

     
     
     
     
a F=Fresh, FR=Frozen, RD=Round, GG=Gilled & Gutted, DR= Dress, FL= Fillet, 
 OT=Others type:                      
b When the Gear Code is OT, describe the type of gear:                                         
6.EXPORTER CERTIFICATION: For export to countries that have adopted the ICCAT alternative mining for swordfish, the 
exporter must certify that the above listed Atlantic swordfish are greater than 15 kg (33 lb.) or if pieces, the pieces were derived 
from a swordfish weighing > 15 kg. 
 
I certify that the above information is complete, true and correct to the best of my knowledge & belief. 
Name           Company name           Address           Signature           Date           License Number 
 (if applicable) 
7.GOVERNMENT VALIDATION: 
I validate that the information listed above is complete, true, and correct to the best of my knowledge & belief. 
 

                                                       Total weight of the shipment:               kg
Name & Title              Signature                Date         Government Seal 
 

IMPORT SECTION: 
IMPORTER CERTIFICATION: 
I certify that the above information is complete, true and correct to the best of my knowledge and belief. 
 
Importer Certification (Intermediate Country / Entity / Fishing Entity) 
Name       Address           Signature          Date             License # 
 
Importer Certification (Intermediate Country / Entity / Fishing Entity) 
Name       Address           Signature          Date             License # 
  
Importer Certification (Intermediate Country / Entity / Fishing Entity) 
Name       Address           Signature          Date             License # 
 
Final Point of Import -City              State / Province             Country / Entity /Fishing Entity                  
 
NOTE: 1. If a language other than English is used in completing this form, please add the English translation on this document. 

2. This document will cease to effect in 6 months starting from the date of government validation. 
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附件一 C（劍旗魚漁業證明書） 
ICCAT SWORDFISH STATISTICAL DOCUMENT INSTRUCTION SHEET 
Pursuant to the 2001 ICCAT recommendation, swordfish imported into the territory of a Contracting Party or upon first entry into a regional 
economic organization must be accompanied by an ICCAT Swordfish Statistical Document (SWD) beginning January 1, 2003. Swordfish 
dealers who export or import swordfish from all ocean areas will be required to complete the appropriate sections of the SWD. Only 
complete and valid documents will guarantee that shipments of swordfish will be allowed to enter the customs territory of Contracting 
Parties (e.g., Japan, Canada, U.S., Spain, etc.). Improperly documented swordfish shipments (i.e., the SWD is either missing from the 
shipment, incomplete, invalid or falsified) will be considered illegitimate and contrary to ICCAT conservation efforts. Entry of improperly 
documented swordfish will be suspended (PENDING RECEIPT OF A PROPERLY COMPLETED DOCUMENT) into the customs 
territory of a Contracting Party or subject to administrative or other sanctions. 
Please use the instructions below as a guide to complete the sections that apply to Exporters, Importers, and Government 
Validation. If a language other than English is used for description, please add an English translation either on the SWD or on a separate 
paper. Note: if a swordfish product is exported directly from the harvesting Country/Entity/Fishing Entity to a 
Contracting Party, without going through an intermediate Country/Entity/Fishing Entity, all fish can be identified on one 
document. However, if the swordfish product is exported through an intermediate Country/Entity/Fshing Entity (i.e., a 
Country/Entity/Fishing Entity other than the Country/Entity/Fishing Entity which is the final destination of the product), separate documents 
must be prepared for fish destined for different final destinations, or only one fish may be identified on a document to cope with any possible 
separation in an intermediate Country/Entity/Fishing Entity. Import of swordfish parts other than meat (i.e., heads, eyes, roe, guts, tails) may 
be allowed entry without an accompanying SWD. 
DOCUMENT NUMBER: This block is for the issuing Country/Entity/Fishing Entity to designate a country coded Document Number. 
(1) FLAG COUNTRY/ENTITY/FISHING ENTITY - Fill in the name of the Country/Entity/Fishing Entity of the vessel that harvested the 

swordfish in the shipment and issued this Document. According to the ICCAT Recommendation, only the flag state of the vessel that 
harvested the swordfish in the shipment, or, if the vessel is operating under a chartering arrangement, the exporting state, can issue this 
Document . 

(2) DESCRIPTION OF VESSEL (if applicable): Fill in the name, registration number, length overall (LOA) and ICCAT Record number of 
the vessel that harvested the swordfish in the shipment. 

(3) POINT OF EXPORT - Identify the City and State or Province, and country/entity/fishing entity from which the swordfish was exported. 
(4) AREA OF CATCH - Check the area of catch.  
(5) DESCRIPTION OF FISH - The exporter must provide, to the highest degree of accuracy, the following information. (NOTE:One row 

should describe one product type.) (1) Product type: Identify the type of product being shipped as either FRESH or FROZEN, and in 
ROUND, GILLED AND GUTTED, DRESSED, FILLET or OTHER form. For OTHER, describe the type of products in the shipment; 
(2) Time of Harvest: Fill in the time of harvest (month and year) of the swordfish in the shipment; (3) Gear Code: Identify the gear type 
which was used to harvest the swordfish using the listed codes; (4) Net weight: Net product weight in kilograms. 

(6) EXPORTER CERTIFICATION - The person or company exporting the swordfish shipment must provide his/her name, signature, 
address, date the shipment was exported, and dealer license number (if applicable). For countries that have adopted the ICCAT 
alternative minimum size for swordfish the exporter must certify that the listed Atlantic swordfish are greater than 15 kg (33 lb.) or if 
pieces, the pieces were derived from a swordfish weighing >15 kg. 

(7) GOVERNMENT VALIDATION - Fill in name and full title of the official signing the SWD. The official must be employed by a 
competent authority of the flag state government of the vessel that harvested the swordfish appearing on the SWD or other individual or 
institution authorized by the flag state or if the vessel is operating under a charter arrangement, by a government official or other 
authorized individual or institution of the exporting state. Net weight must also be certified and recorded The substitutional measure 
described in paragraphs A-D of the Resolution by ICCAT concerning Validation by a Government Official of the Bluefin Tuna Statistical 
Document, adopted by the Commission in 1993, may be applied to the above requirements for the validations in this Swordfish 
Statistical Document Program. 

(8) IMPORTER CERTIFICATION - The person or company that imports swordfish must provide their name, signature, address, date the 
swordfish was imported, license number (if applicable) and final point of import. This includes imports into intermediate countries, 
entities or fishing entities. For fresh and chilled products, signature of the importer may be substituted by person of a custom clearance 
company when the authority of signature is properly accredited to the company 

 
GEAR CODE GEAR TYPE GEAR CODE GEAR TYPE 
BB Baitboat SPHL Sport handline 
GILL Gillnet SPOR Sport fisheries, unclassified 
HAND Handline SURF Surface fisheries, unclassified 
HARP Harpoon TL Tended line 
LL Longline TRAP Trap 
MWT Mid-water trawl TROL Troll 
PS Purse seine UNCL Unspecified methods 
RR Rod and reel OT Other type: Describe the type of gear 
Original completed document must accompany exported shipment. Retain a copy for your records. The original (imports) or a copy (exports) 
must be postmarked and mailed, or faxed, within 24 hours of import or export to: XXXX 
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附件二 A 

冷凍大目鮪漁業證明書申請書（參考本） 

主旨：申請「冷凍大目鮪漁業證明書」，檢附資料如下，請惠予核發。 
說明：依據行政院農業委員會 101 年   月   日農授漁字第           號令辦理。 

船名  統一編號 CT  － 

捕獲期間 
   年   月至 
   年   月 

捕獲洋區
 擬申請 

魚貨重量 
       KGS

擬輸銷國家 □日本  □其他 請填列：                        

︵
請
勾
選
︶ 

檢
附
書
件 

 打印完整之漁業證明書乙（二）份。 

 捕獲期間之船位證明資料（VMS 船位自動回報至對外漁協者免附）。 

 
鮪魚公會認證之當月漁獲速報表及冷凍生魚片鮪旗魚輸日證明影本（未屆速報時

間者應附）。 

 
運搬船或商輪或空運轉載魚貨證明文件影本乙份，或申辦自行運往日本銷售之裝

載證明文件影本乙份或漁船在國內港口卸售資料影本乙份。 

 出進口廠商或代理商與漁船漁業人之交易證明資料乙份。 

 加工廠與漁船漁業人之交易證明影本乙份 

 僱用外籍船員報備證明文件影本或未僱用切結書（已切結者免附）。 

 其他資料 

此致 
行政院農業委員會漁業署               
                 申請人  公司名稱： 
                      負責人：               （簽章） 
                      公司住址： 
                      聯絡電話： 

中華民國   年   月   日 

 

審
核
說
明

□ 經核符合規定（如附審查表），同意核發編號          

證明書，並於該證明書用印後逕予發與。 
□謹敘稿並陳，請核判。 

核
定 

 

 
 
 
 

條碼黏貼處 



行政院公報 第 018 卷 第 067 期  20120411  農業環保篇 

附件二 B 

劍旗魚漁業證明書申請書（參考本） 

主旨：申請「劍旗魚漁業證明書」，檢附資料如下，請惠予核發。 
說明：依據 101 年   月   日行政院農業委員會農授漁字第            號令辦理。 

船名  統一編號 CT  － 

捕獲期間 
   年   月至 
   年   月 

捕獲洋區
 擬申請 

魚貨重量
       KGS

擬輸銷國家 □日本  □其他 請填列：                       

︵
請
勾
選
︶ 

檢
附
書
件 

 打印完整之漁業證明書乙（二）份。 

 捕獲期間之船位證明資料（VMS 船位自動回報至對外漁協者免附）。 

 
鮪魚公會認證之當月漁獲速報表及冷凍生魚片鮪旗魚輸日證明影本（未屆速報時間

者應附）。 

 
運搬船或商輪或空運轉載魚貨證明文件影本乙份，或申辦自行運往日本銷售之裝載

證明文件影本乙份或漁船在國內港口卸售資料影本乙份。 

 出進口廠商或代理商與漁船漁業人之交易證明資料乙份。 

 加工廠與漁船漁業人之交易證明影本乙份 

 僱用外籍船員報備證明文件影本或未僱用切結書（已切結者免附）。 

 其他資料 

此致 
行政院農業委員會漁業署  
                  申請人 公司名稱： 
                      負責人：             （簽章） 
                      公司住址： 
                      聯絡電話： 

中華民國   年   月   日 

 

審
核
說
明

□經核符合規定（如附審查表），同意核發編號           
證明書，並於該證明書用印後逕予發與。 

□謹敘稿並陳，請核判。 

核
定 

 

 
 
 
 
 
 

條碼黏貼處 
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附件二 C 

生鮮大目鮪漁業證明書申請書 

 
主旨： 本人所有     漁船之     公斤生鮮大目鮪，於國外基地     當地轉加

工製成冷凍魚片     公斤，擬自國外基地當地國     （國家名稱）再出口輸

銷至     （國家名稱），請惠予核發「生鮮大目鮪漁業證明書」，檢附資料如下，

請惠予核發。 
說明：依據 101 年  月  日行政院農業委員會農授漁字第           號令辦理。 

船名  統一編號 CT  － 

捕獲期間 
   年   月至 
   年   月 

捕獲洋區
 
 

擬申請 
魚貨重量 

      KGS

擬輸銷國家 □日本  □其他 請填列：                      

︵
請
勾
選
︶ 

檢
附
書
件 

 資料完整打印之漁業證明書（一式乙份）。 

 
漁船進港前向國外基地當地海關申請之貨物清單影本 
（需經國外基地當地國我駐外館處認證）。 

 捕獲該批魚貨物作業期間之漁船作業情形紀錄表影本。 

 生鮮大目鮪銷售與國外基地當地加工廠供作加工冷凍出口之交易清單影本。 

 
漁船捕獲該批漁獲物之作業時間之船位證明資料 
（如漁船監控系統（VMS）資料或漁業電台之船位資料）乙份。 

 其他資料 

此致 
行政院農業委員會漁業署 
             申請人 公司名稱： 
                 負責人：                  （簽章） 
                 公司住址： 
                 聯絡電話： 

中華民國   年   月   日 

 

審
核
說
明

□經核符合規定（如附審查表），同意核發編號         

證明書，並於該證明書用印後逕予發與。 
□謹敘稿並陳，請核判。 

核
定 

 

 
 
 

條碼黏貼處 
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附件二 D 

國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明申請書（參考本） 

主旨：申請「生鮮劍旗魚漁業證明書」，檢附資料如下，請惠予核發。 
說明： 
一、依據 101 年   月   日行政院農業委員會農授漁字第              號令辦理。 
二、檢附文件如下： 

船名  統一編號 CT  － 

捕獲期間 
   年   月至 
   年   月 

捕獲洋區
 擬申請 

魚貨重量
      KGS 

擬輸銷國家 □日本  □其他 請填列：                       

︵
請
勾
選
︶ 

檢
附
書
件 

 
魚市場交易證明影本、經核准漁民直接供應出口或加工者之證明文件、定置網類

捕獲魚貨紀錄表。 

 漁船進出港資料影本。 

 漁船通聯紀錄或「漁船監控系統」之通訊紀錄或漁船漁業人報告書。 

 定置漁業權漁業執照影本。 

 漁船經漁獲物衛生作業評鑑合格文件。 

三、上述所提供資料，均屬事實，如有偽造或不實情事，願負一切法律責任。 

此致 

○○○縣（市）政府 

             申請人 公司名稱： 
                 負責人：                        （簽章） 
                 公司住址： 
                 聯絡電話： 

中華民國   年   月   日 

 

審
核
說
明

□經核符合規定（如附審查表），同意核發編號          

證明書，並於該證明書用印後逕予發與。 
□謹敘稿並陳，請核判。 

核
定 

 

 
 
 
 
 

條碼黏貼處 
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附件三 

○○○漁船（CT○-○○○○）通聯紀錄 

通聯日期 緯度 經度 漁獲物名稱 數量 

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

○○漁業通訊電台話務員：○○○簽章 台長：○○○簽章 
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附件五 

漁船漁業人報告書 

漁船船名：                   漁船 CT 編號：             
漁業人姓名：                  電話：                 

出港日期：                返港日期：                

日期或期間 作業海域經緯度 漁獲魚種及數量（尾、箱、公斤） 

 
 
 
 
 

 
N 
 
E 
 

 

 
 
 
 
 

  

 
 
 
 
 

  

 
 
 
 
 

  

上述資料均為事實，如有虛偽不實，願接受處分 
漁業人：○○○（簽章） 
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附件六 

○○區漁會定置網類捕獲漁獲物紀錄表 

魚種別 捕獲時間 漁獲量（公斤） 通報時間 

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

  年  月  日   年  月  日

定置漁業權漁業執照字號：   

定置漁場名稱：             負責人：                       
定置漁場設置地點：                                    
定置漁場電話：                                      

區漁會登錄員：           （簽章） 總幹事：            （簽章）    
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附件七 

同批魚貨未用餘額繼續申請漁業證明書範例 

國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書 
受文者：（簽發機關） 
主旨：申請核發國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書，請鑒核。 
說明： 
 一、依據申請大目鮪及劍旗魚漁業證明書作業規定辦理。 
 二、檢附文件如下： 
   □前次核發國內港口卸下之生鮮劍旗魚漁業證明書影本。 
三、 本魚貨與已核發漁業證明書編號（○○○○○○○○○○）魚貨確屬同一批交易，且尚未申

請漁業證明，如有偽造或不實情事，願負一切法律責任。 

 
                    申請廠商 
                    負責人 
                    地址 
                    電話 

 
中華民國○○年○○月○○日 
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附件八 A 

生鮮暨冷凍大目鮪漁業證明書填寫說明： 
證明書號碼（DOCUMENT NUMBER）：由核發機關按核發順序填寫流水號碼。 

 
出口部分（EXPORT SECTION）： 

(一) 漁船之船旗國（FLAG OF COUNTRY/ENTITY/FISHING ENTITY）。 
(二) 漁船之描述（若有適用）（DESCRIPTION OF VESSEL）。 
   請填寫漁船船名、統一編號、船長（公尺）、ICCAT 或 IOTC 船隻註冊編號（如有適

用）。 
(三) 陷阱類漁獲方法（如有適用）。 
(四) 輸出地點（POINT OF EXPORT）。 
   請填寫大目鮪出口所在地之國家或實體或漁業實體之城市、州或省。 
(五) 捕獲洋區（AREA OF CATCH） 
   請勾選捕獲大目鮪之洋區為（ａ）大西洋（ｂ）東太平洋（ｃ）西太平洋（ｄ）印度

洋。 
(六) 產品說明（DESCRIPTION OF FISH） 
   出口業者需詳填以下各項： 

(１) 產品型態（PRODUCT TYPE）： 
ａ 輸出之魚貨為生鮮（代碼 F）或冷凍（代碼 FR）。 
ｂ 輸出之魚貨其處理型態為全魚（代碼 RD））或去鰓、肚（代碼 GG）或去鰓、肚、

頭、尾（代碼 DR）或去鰓、肚、頭、尾及中骨（代碼 FL）或其他（代碼 OT） 
(２) 漁捕時間（Time of Harvest）：漁獲物捕獲時間（年及月）。 
(３) 漁具代碼（GEAR CODE）： 請按下列代碼，填寫捕撈大目鮪使用之漁具種類，如填其

他，則請說明漁具之型式。 
      漁具代碼 漁具種類 
      BB 餌釣漁船 
      GILL 流刺網 
      HAND 手釣 
      HARP 魚叉 
      LL 延繩釣 
      MWT 中層拖網 
      PS 圍網 
      RR 捲線竿釣 
      SPHL 休閒手釣 
      SPOR 其他的休閒漁業 



行政院公報 第 018 卷 第 067 期  20120411  農業環保篇 

 

      SURF 其他的表層漁業 
      TL 浮標釣 
      TRAP 誘捕網類 
      TROL 曳繩釣 
      UNCL 未確定的方法 
      OT 其他 
(４) 產品重量（Net Weight）： 
   產品重量以公斤為單位。 

(七) 出口業者證明欄（EXPORTER CERTIFICATION）： 
   出口業者必須填寫其個人姓名、公司名稱、地址、親筆簽名、日期和代理商執照號碼

（如有適用的話）。 
(八) 主管機關認證欄（VALIDATION BY AUTHORITY）： 
   由認證機關填寫主管官員姓名、職稱、親筆簽名、簽署日期並加蓋機關戳記。 

 
進口部分（IMPORT SECTION）： 
 本欄在申辦「冷凍大目鮪漁業證明書」時，無需填寫。 



行政院公報 第 018 卷 第 067 期  20120411  農業環保篇 

 

附件八 B 

生鮮暨冷凍劍旗魚漁業證明書填寫說明： 

 
證明書號碼（DOCUMENT NUMBER）：由核發機關按核發順序填寫流水號碼。 

 
出口部分（EXPORT SECTION）： 

(一) 漁船之船旗國（FLAG OF COUNTRY/ENTITY/FISHING ENTITY）： 
(二) 漁船之描述（若有適用）（DESCRIPTION OF VESSEL）。 
   請填寫漁船船名、統一編號、船長（公尺）、ICCAT 船隻註冊編號（如有適用）。 
(三) 出口地點（POINT OF EXPORT）： 
   請填寫劍旗魚出口所在地之國家或實體或漁業實體之城市、州或省。 
(四) 捕獲洋區（AREA OF CATCH） 
   請勾選捕獲劍旗魚之洋區為（ａ）北大西洋（ｂ）南大西洋（ｃ）地中海（ｄ）太平

洋（ｅ）印度洋。 
(五) 產品說明（DESCRIPTION OF FISH） 
   出口業者需詳填以下各項： 

(１) 產品型態（PRODUCT TYPE）：  
ａ 輸出之魚貨為生鮮（代碼 F）或冷凍（代碼 FR）。 
ｂ 輸出之魚貨其處理型態為全魚（代碼 RD）或去鰓、肚（代碼 GG）或去鰓、肚、頭、

尾（代碼 DR）或去鰓、肚、頭、尾及中骨（代碼 FL）或其他（代碼 OT）。 
(２) 漁捕時間（Time of Harvest）：漁獲物捕獲時間（年及月）。 
(３) 漁具代碼（GEAR CODE）：請按下列代碼，填寫捕撈劍旗魚使用之漁具種類，如填其

他，則請說明漁具之型式。 
      漁具代碼 漁具種類 
      BB 餌釣漁船 
      GILL 流刺網 
      HAND 手釣 
      HARP 魚叉 
      LL 延繩釣 
      MWT 中層拖網 
      PS 圍網 
      RR 捲線竿釣 
      SPHL 休閒手釣 
      SPOR 其他的休閒漁業 
      SURF 其他的表層漁業 
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      TL 浮標釣 
      TRAP 誘捕網類 
      TROL 曳繩釣 
      UNCL 未確定的方法 
      OT 其他 
(４) 產品淨重（Net Weight）：產品重量以公斤為單位。 

(六) 出口商證明欄（EXPORTER CERTIFICATION）：如輸出之國家已實施 ICCAT 規範之劍旗

魚最小漁獲體型，出口商應證明上述之大西洋劍旗魚體重是大於 15 公斤（33 磅），或是

取自於體重大於 15 公斤（33 磅）魚體之魚塊。 
－出口業者必須填寫其個人姓名、公司名稱、地址、親筆簽名、日期和代理商執照號碼（如有

適用）。 
(七) 主管機關認證欄（VALIDATION BY AUTHORITY）： 
   由認證機關填寫主管官員姓名、職稱、親筆簽名、簽署日期並加蓋機關戳記。 

 
進口部分（IMPORT SECTION）： 
 本欄在申辦「劍旗魚漁業證明書」時，無需填寫。 
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附件九（正面） 

 
Document Number :                        Original For United States 

Swordfish Certificate of Eligibility 

I, ______________________________, for the Taiwan Authorities, certify that the shipment of 
swordfish (Xiphias gladius) accompanied by this certificate, consisting of _________ (total weight in kg) 
in ___________________ (fishing vessel or number and kind of packages containers) bearing the 
following marks and numbers (e.g., Box 3 of 5): _________________ 
 
[  ] (a) Contains no swordfish harvested from the Atlantic Ocean. 
[  ] (b) Contains no swordfish or pieces of swordfish harvested from the Atlantic Ocean that are less than 

33 lb. (15 kg). 
[  ] (c) Contains pieces of swordfish harvested from the Atlantic Ocean that are less than 33 lb. (15 kg) 

that were derived from a swordfish that weighed greater than 33 lb. (15 kg) dressed weight. 
 

I further certify that such swordfish were caught in the waters of the _____________________ 
(Atlantic, Pacific, or Indian) Ocean by a vessel subject to the jurisdiction of Taiwan, Republic of China. 
 
Signature:_______________________________(seal/stamp)     Date: ________________ 
 
Title/Agency___________________________________________________ 
 
Address_______________________________________________________ 
 

 

Form 7501 Entry Number (to be added by importer) ___________________________ 
 

Importer: Please submit this form to NMFS with the appropriate bi-weekly dealer report form that documents 

this swordfish shipment. 
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附件九（背面） 

PAPERWORK REDUCTION ACT NOTICE: Collection of information through a Certificate of Eligibility provides 

essential information for the conservation and management of Atlantic swordfish.  Information on harvesting country 

and ocean will be used to enforce the U.S. minimum size limit for Atlantic swordfish. Public reporting burden for this 

collection of information is estimated to average 1 hour per response, including the time for reviewing instructions, 

gathering and maintaining the data needed, and completing, validating, and reviewing the collection of information.  

Send comments regarding this burden estimate or any other aspect of this collection of information, including 

suggestions for reducing this burden to: NMFS, F/SF1, 1315 East-West Highway, Silver Spring, MD 20910. Under 

the authority of the Atlantic Tunas Convention Act and its implementing regulations at Title 50 Code of Federal 

Regulations Part 630, all swordfish imported into the customs territory of the United States must be accompanied by a 

Certificate of Eligibility.  This Certificate must be executed by a duly authorized official of the country exporting 

swordfish to the United States and the certificate must be authenticated with respect to the signature and official 

position of the person.  It is NOAA policy to preserve the confidentiality of information submitted under this 

reporting requirement, except that NMFS may release such information in aggregate or summary form, such that 

individual identifiers are not disclosed (NAO 216-100).  Notwithstanding any other provision of the law, no person is 

required to respond to, nor shall any person be subject to a penalty for failure to comply with a collection of 

information subject to the requirements of the Paperwork Reduction Act, unless that collection of information displays 

a currently valid OMB Control Number.  OMB Control # 0648-0363, Expires 12/31/2001. 
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附件十 A 

 檔號：303.01 
 保存年限：5 年 

遠洋作業漁船漁獲物委由本船卸售核銷申請書 

受文者：行政院農委會漁業署 
主 旨： 所屬        號（CT  －    ）漁船所捕漁獲物前於   年   月 

    日由本船載回國內銷售，該批魚貨之作業期間    年    月    日起至 
    年    月    日止，檢附魚市場之卸售證明文件乙份（如附），惠請同意

核銷。 

 
 
 
申請人公司名稱： 
   負責人： 
   地址：                   簽章 
   電話： 

 
日期：   年   月   日 

擬 
辦 

 
 
 
 

批 
示 
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附件十 A 續 

 檔號：303.01 
 保存年限：5 年 

遠洋作業漁船漁獲物委由漁獲物運搬船卸售核銷申請書 

受文者：行政院農委會漁業署 
主 旨： 所屬          號（CT  －      ）漁船所捕漁獲物前於   年 

   月   日委由          號漁獲物運搬船載回國內銷售，該批魚貨

之作業期間   年   月   日起至   年   月   日止，檢附魚市場

之卸售證明文件乙份（如附），惠請同意核銷。 

 
 
 
申請人公司名稱： 
   負責人： 
   地址：            簽章 
   電話： 

 
日期：   年   月   日 

擬 
辦 

 
批 
示 
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附件十 A 續 

 檔號：303.01 
 保存年限：5 年 
 （第一聯－本署歸檔聯） 

國外基地作業漁船售魚核備申請書 
受文者：行政院農業委員會漁業署 
主 旨： 本公司所屬       號漁船（CT  －    ）於   年   月   日 

自         基地出港作業，於   年  月進基地完成第  航次作業，魚

貨銷售情形如下，請核備。 

作業時間    年   月   日至   年   月   日 售魚日期   年  月  日

外銷數量 公斤 銷往國家  
外銷金額 元 匯率  
代理商  受貨廠商  

說明： 
   一、茲檢附售魚清單三份、檢量表一份 
   二、本航次銷售魚貨包含下列證明書之魚貨，敬請一併核銷。 

魚種別 證明書編號 證明書記載重量（公斤） 實際銷售重量（公斤）

    

    

    

    

    

 
申請人： 
   公司名稱： 簽章 
   負責人：                           
   地址： 
   電話： 日期：   年   月   日 

擬 
辦 

 
 
 
 

批 
示 
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附件十 C 

生鮮大目鮪漁業證明書之漁船售魚銷案申請書（參考本） 

                             年  月  日 
受文者：  
主 旨：本人所有         號漁船（CT  －       ）於   年   月 

   日自       基地出港作業，於   年   月進      基地，

魚貨銷售情形如左，請核備。 

作業時間 
      年 月        日 

至 
      年 月        日 

售魚日期       年 月        日 

銷往地點  
外銷數量 噸

外銷金額 
新臺幣 
美金                                  元

日幣 

匯率  
受貨廠商  

 

說明： 
  一、茲檢附經核定之國外基地當地國核發之再出口      漁業證明書影本乙份。 
  二、經核定之國外基地當地加工廠依所購原料製成之成品單影本，敬請一併核銷。 

魚種別 證明書編號 證明書重量（KG） 實際銷售重量（KG）

    

    

    

 
    申請人 船主：                     簽章 
        住址：  
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